To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

 ${\tt Company's \ Name: THE \ CONSULTANT \& INVESTMENT}$

GROUP

Date: 25-09-2022 12:49:15 PM

Subject: Violation of the provisions of the disclosure inst

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المجموعة الاستشارية الاستثمارية التاريخ: 25-09-2022 12:49:15 PM الموضوع: مخالفة احكام تعليمات الافصاح

Respected Securities Commission,

Subject: Violation of disclosure instructions

After Greetings

Reference to your letter No. 2/3/02353/22 dated 5/9/2022 Please note that Dr. Ahmed Abdel Khalil Othman was not a member of the Board of Directors in the year 2021, as his membership in the Board of Directors ended at the meeting of the General Assembly on 30/6/2020 and thus He was not a member of the Board of Directors in 2021 and therefore a profile was not included in the annual report for the year 2021. As for the internal auditor, he was not considered among those to whom the text of Article (4/3b) applies, and accordingly, an introductory brief has not been made about him. If he is among those to whom the text of the aforementioned article applies, he will be disclosed in any future report and disclosure. Accordingly, we present to you an introduction to the internal auditor:

Name: Noureddine Adnan Al-Hassan Position: Internal Audit Officer Date of Birth 20/6/1985

Academic degrees: Bachelor of Accounting / Al-Isra

University 2009

Certified Public Accountant (JCPA)

Practical experiences: Qanash & Hamdan Company 2009

- 2011 Accountant

Istiklal Hospital - Patient Accounting 2011-2013 Istiklal Hospital - Internal Auditor 2013-2015 Farah Hospital - Internal Auditor 2015-2018 Istishari Hospital - Internal Audit Officer 2018 to

date

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين

الموضوع: مخالفة تعليمات الافصاح

تحية طيبة وبعد

اشارة الى كتابكم رقم 2 / 3 /202353 تاريخ 2022/9/5 يرجى العلم بان الدكتور احمد عبد خليل عثمان لم يكن عضو مجلس ادارة في العام 2021 حيث انتهت عضويته في مجلس الإدارة في اجتماع الهيئة العامة بتاريخ 2020/6/30 وبذلك لم يكن عضوا في مجلس الإدارة عام 2022 وبالتالي لم يتم وضع نبذة تعريفية عنه في التقرير السنوي لعام 2022.

وبالنسبة الى المدقق الداخلي فانه لم يكن يعتبر ممن تنطبق عليهم نص المادة (4/4ب) وبناء عليه لم يتم وضع نبذة تعريفية عنه. واذا كان ممن تنطبق عليهم نص المادة المذكورة فانه سيتم الافصاح عنه في أي تقرير وافصاح مستقبلي. وبناء عليه نقدم لكم نبذة تعريفية عن المدقق الداخلي:

الاسم: نور الدين عدنان الحسن

المنصب: مسؤول التدقيق الداخلي

تاريخ الميلاد 1985/6/20

الشهادات العلمية: بكالوريوس محاسبه / جامعة

الاسراء 2009

محاسب قانوني معتمد (JCPA)

الخبرات العملية: شركة قناش وحمدان 2009 – 2011

25-09-2022 Please accept our sincere thanks and appreciation.	الداخلي 2018 الى تاريخه 25-09-2022 وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
	مستشفى الاستقلال – مدقق داخلي 2013- 2015 مستشفى فرح – مدقق داخلي 2015 – 2018 المستشفى الاستشاري – مسؤول التدقيق
	محاسب مستشفى الاستقلال – محاسبة مرضى 2011 - 2013